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Abstract (en)
The misprint detection device in a rotary printing machine comprises at least one first camera (34) for capturing, with a first resolution, an image
of a sample area (16) of the print (12) on a moving strip (10) and an electronic computerised device (39, 50) for digitising the image and for then
comparing with a prerecorded reference image. The first camera (34) is associated with a second camera (24) for global capture of the print (12)
with a second resolution lower than the first, and the comparative results from the second camera (24) are used in a feedback loop for control of the
operation of the first camera (34). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif de détection d'erreurs d'impression dans une machine à imprimer rotative comprend au moins une première caméra (34) pour la saisie,
selon une première résolution, d'une image d'une zone échantillon (16) de l'impression (12) sur une bande défilante (10) et un dispositif électronique
et informatique (39, 50) de numérisation de l'image puis de comparaison avec une image de référence pré-enregistrée. La première caméra (34) est
associée à une seconde caméra (24) de saisie globale de l'impression (12) selon une seconde résolution inférieure à la première, et les résultats
comparatifs issus de la seconde caméra (24) sont utilisés dans une boucle de contre-réaction du contrôle du fonctionnement de la première caméra
(34). <IMAGE>
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